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ZÁPIS 

z XV. veřejného zasedání zastupitelstva obce Řevničov, 

konaného dne 4. listopadu 2024  

 

Zahájení zasedání 

XV. zasedání zastupitelstva obce Řevničov konané v zasedací místnosti OÚ Řevničov dne 

4. 11. 2024 zahájil v 17:30 hodin starosta obce Mgr. Dominik Petráček a přivítal přítomné 

zastupitele a členy veřejnosti. 

Starosta konstatoval, že XV. veřejné zasedání bylo řádně svoláno, koná se v souladu s § 92 

odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, o místě, čase a navrženém programu zasedání byla 

v souladu s § 93 odst. 1 zákona o obcích včas vyvěšena na úřední desce obecního úřadu 

a zveřejněna i na webových stránkách obce.  

Dále konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva a že zastupitelstvo obce je tedy 

usnášeníschopné (viz prezenční listina, příloha č. 1 – omluveni: Charvát, Šandová).  

Dále se starosta dotázal ověřovatelů zápisu, zda mají připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

Určení zapisovatele, ověřovatelé zápisu 

Starosta určil zapisovatelem ze zasedání sebe. Starosta určil ověřovateli zápisu paní Kostkovou 

a pana Pesla. 

 

Schválení programu 

Dále starosta navrhl následující program XV. veřejného zasedání: 

1) prezentace záměru spol. ASPIRA Development a.s. na výstavbu retail parku u kruhového 

objezdu, 

2) změny v odpadovém hospodářství – dodatek ke smlouvě se spol. Marius Pedersen 

a.s. a nová obecně závazná vyhláška o poplatku, 

3) dodatek č. 1 ke stanovám Dobrovolného sdružení obcí Odpady KlaRa, 

4) rozpočtová opatření, 

5) objednávka projektové dokumentace – chodník – ul. Karlovarská, Palackého, Husova, 

6) objednávka projektové dokumentace veřejného osvětlení v lokalitě nádraží a v ul. Nová 

Draha a severní části ul. Zahradní, 

7) objednávka poštovních známek k výročí 700 let obce, 

8) nová pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu obce, 

9) směna pozemků: - části p.č. 3826/1 (předzahrádky v ul. Třebízského a Mánesova) za části 

pozemků v ul. Karlovarská (pro stavbu chodníku), - části p.č. 89/52 a 108/3 (narovnání 

plotu v ul. Zahradní), 

10) různé: 

a) smlouva o sdružení finančních prostředků se VSOR, 

b) koupě malotraktoru VEGA, 

c) koupě vozidla MULTICAR, 

d) smlouvy o zřízení věcného břemene s ČEZ, 

e) pověření provedením inventury majetku, 

11) informace na vědomí, 

12) diskuse. 

Starosta uvedl, že oproti původnímu návrhu programu byl doplněn bod 6) objednávka 

projektové dokumentace veřejného osvětlení a upřesněn bod různé. 
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Nebyly vzneseny žádné námitky ani návrhy na změnu navrženého programu. Starosta dal tedy 

o navrženém programu zasedání hlasovat. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Program zasedání byl přijat v navrženém znění. 

 

 

Bod č. 1 – prezentace záměru spol. ASPIRA Development a.s. na výstavbu retail parku 

u kruhového objezdu, 

 

Starosta předal slovo zástupcům spol. ASPIRA Developměnt, aby představili svůj záměr 

výstavby retail parku na pozemcích p.č. 3657/4, 3657/5 a 3657/6 v obci Řevničov (u kruhového 

objezdu).  

Zástupci spol. ASPIRA Development uvedli, že v rámci záměru zde může vzniknout prodejna 

potravin (Billa), dále navazující prodejny (např. elektro, drogerie, lékárna, obchod se zvířecími 

potřebami, apod.), dále rychlé občerstvení (např. KFC, Popeyes), samoobslužná čerpací stanice 

a myčka aut. Dopravní napojení má být vedeno přes hlavní silnici (ul. Karlovarská a od 

kruhového objezdu), nikoli přes ul. Vosykova. Všechny budovy mají být jednopodlažní. 

Zachován má být poměr zeleně (min. 40 % zeleně). Návrh odpovídá územnímu plánu obce, 

společnost je v jednání s vlastníky pozemků. 

Ze strany členů zastupitelstva byl vznesen dotaz na nakládání s vodou. Informace od RAVOSu 

(vodáren) je taková, že maximální požadavek spol. ASPIRA na odběr pitné vody v objemu 

7.500 m3 ročně odpovídá zhruba 25 % kapacity nového vrtu na pitnou vodu, což by sice bylo 

pro obec ještě přijatelné, ale je potřeba, aby spotřeba pitné vody v rámci retail parku byla co 

možná nejnižší a tomu je nutné přizpůsobit technologie (recyklace vody, použití dešťové vody). 

Zástupci spol. ASPIRA odpověděli, že toto bude navrženo v rámci dalších stupňů projektu. 

Dále byl vznesen dotaz na dopravní napojení retail parku. Zástupci spol. ASPIRA odpověděli, 

že z ul. Vosykova se uvažuje pouze přístup pro chodce, příp. cyklisty, maximálně nouzový 

výjezd pro vozidla. Vjezd pro zákazníky a zásobování má být směrem od kruhového objezdu. 

Spol. ASPIRA by v rámci svého projektu na návrh obce řešila i projekt rekonstrukce stávajícího 

panelového chodníku v ul. Karlovarská. 

Zastupitelstvo vzalo návrh spol. ASPIRA na vědomí. 

 

 

Bod č. 2 – změny v odpadovém hospodářství  

 

Starosta zrekapituloval stávající data k odpadovému hospodářství obce a představil návrh změn 

s odkazem na předloženou důvodovou zprávu. 

V r. 2023 byla míra vytříděnosti 21,15 %. V roce 2024 se díky separaci bioodpadu a objemného 

odpadu na sběrném dvoře míru vytříděnosti podaří zvýšit, ale k dosažení zákonem 

požadovaných 60 % pro rok 2025 je stále daleko. 
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Náklady obce na odpadovém hospodářství byly v r. 2023 2.676.250 Kč, příjmy 1.454.187 Kč 

(z toho poplatek od občanů 1.165.326 Kč). Doplatek tedy 1.222.063 Kč. 

Při stávajícím systému (nákladech r. 2024) je provoz svozu SKO (černé nádoby) nejnákladnější 

položkou, ročně stojí obec cca 1.261.551 Kč bez DPH. Po obci je rozmístěno cca 620 popelnic, 

průměrně jich je přistaveno ke svozu cca 400-420. Náklady na svoz se přitom rok co rok 

zvyšují, nejen za logistiku, ale i platba za skládkování. 

Při stávajícím systému (nákladech r. 2024) stojí provoz svozu OSKO (papír, plast, sklo, 

kompozitní obaly) v nákladech cca 400 tis. Kč bez DPH ročně. V tom je zahrnut i nákup 

a distribuce pytlů a dotřiďovací poplatek. 

Stávající poplatek je 1.200 Kč na poplatníka s tím, že pokud domácnosti o 1-4 členech stačí 1 

popelnice o objemu 120l, snižuje se poplatek bonusem na 800 Kč na poplatníka (stejně tak 

domácnost o 5+ členech, pokud má 2 nádoby). Systém není motivační, neboť občan platí stejně, 

bez ohledu na to, zda třídí nebo ne. 

 

Návrh nového systému svozů a poplatku je následující: 

- U SKO nádobový svoz obecních nádob o objemu 120l 2x měsíčně. Platba svozové firmě 

dvousložková, tj. 1.990 Kč za tunu odpadu (v tom je zahrnut poplatek 500 Kč za skládkování 

a manipulace) a 30 Kč za každou obslouženou nádobu 120l, resp. 361,91 Kč za každou 

obslouženou nádobu 1100l (v tom jsou náklady logistiky, tj. nájezd a výsyp). Ceny uvedeny 

bez DPH. S tím, že minimálně bude při každém z 26 ročních svozů fakturován svoz 450ks 

nádob. Odhadované náklady cca 950 tis. Kč bez DPH ročně. 

- U OSKO (vytříditelné složky odpadu) zrušení pytlového svozu a nahrazení nádobovým svozem 

(door-to-door) 1x měsíčně, jako je to např. ve Mšeci. Platba svozové firmě dvousložková, 

tj. 2.750 Kč za tunu papíru a 3.410 Kč za tunu plastu, 0 Kč za sklo a 30 Kč za každou 

obslouženou nádobu o objemu 80l a 120l a 45 Kč za nádobu 240l. V případě nádob o objemu 

1100l je cena jednosložková, papír 263,55 Kč za svoz, plast 278,34 Kč za svoz a sklo 285 Kč 

za svoz. Ceny uvedeny bez DPH. Odhadované náklady cca 550 tis. Kč bez DPH ročně. 

Popelnice na papír a plast zakoupí a přistaví svozová firma. Obec za ně bude platit nájemné 

a po 7 letech přejdou dle návrhu za 1 Kč do majetku obce. Pokud by došlo k dřívějšímu 

ukončení služby, bude mít obec dle návrhu možnost je odkoupit za zůstatkovou cenu. 

V období do konce února 2025 bude ještě prováděn současně s nádobovým svozem také 

pytlový svoz plastu, papíru a kompozitních obalů, od března už ne. 

Rozmístění (základní nastavení): 

5+ obyv. na č.p.: 240l plast, 120l papír 

3-4 obyv. na č.p.: 120l plast, 120l papír 

1-2 obyv. na č.p. 120l plast, 80l papír 

Možnost změny je na přání vlastníka nemovitosti. 

 

- Poplatek nově podle přistavené kapacity se sazbou 1 Kč / 1l SKO. Nově už se nebude platit za 

trvale hlášené občany, ale podle nemovitosti (rodinný dům, bytová jednotka, nebo stavba 

k rodinné rekreaci). Minimální výše poplatku je 720 Kč ročně / nemovitost. Výše poplatku při 

využití všech 26 ročních svozů 1 popelnice o objemu 120l je 3.120 Kč. Poplatníci můžou ušetřit, 

pokud nevyužijí některé svozy – každý nevyužitý svoz jim ušetří 120 Kč z poplatku. Tím je 

dána motivační funkce poplatku. Dále jsou vnitřní směrnicí kromě tohoto bonusu stanoveny 
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slevy pro osaměle žijící poplatníky (senioři a ZTP, ZTP/P) a pro lokality, kde není vůbec možné 

svážet odpad. 

 

Propočet poplatku za sběrnou nádobu a rok dle počtu svozů:  

Sazba 1 Kč/l / 1 nádoba 120l na SKO: 120 Kč / svoz 

 

26 svozů ročně = 3.120 Kč 

/ osaměle žijící senior, ZTP, ZTP/P: 1.560 

/ 2 spolužijící senioři, ZTP, ZTP/P: 2.340 

 

20 svozů ročně = 2.400 Kč 

/ osaměle žijící senior, ZTP, ZTP/P: 1.200 

/ 2 spolužijící senioři, ZTP, ZTP/P: 1.800 

 

13 svozů ročně = 1.560 Kč 

/ osaměle žijící senior, ZTP, ZTP/P: 780 

/ 2 spolužijící senioři, ZTP, ZTP/P: 1.170 

 

Sazba 1 Kč/l / 1 nádoba 1100l: 1100 Kč / svoz 

26 svozů ročně = 28.600 Kč 

 

Dotazy ohledně výše poplatku starosta vysvětlil. Dále byl vznesen dotaz na možnost zavedení 

čipů pro kontrolu na sběrném dvoře, starosta odpověděl, že toto je v úvaze. Protože nebyly 

námitky, připomínky ani další dotazy, přistoupilo se k hlasování. 

 

Návrh usnesení č. I/1: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje dodatek ke smlouvě o svozu 

opadů s f. Marius Pedersen a.s., IČ: 42194920.“ 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0  

Zastupitelstvo schválilo navržený dodatek ke smlouvě dle předloženého ceníku a ujednaných 

podmínek. 

Návrh usnesení č. I/2: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje obecně závaznou vyhlášku 

obce Řevničov o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci.“ 

Pro: 9   

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0  

Zastupitelstvo schválilo navrženou OZV. 

Návrh usnesení č. I/3: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje vnitřní směrnici o stanovení 

kompenzačních bonusů k místnímu poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 

věci.“ 

Pro: 9   

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navrženou směrnici. 
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Bod č. 3 – dodatek č. 1 ke stanovám Dobrovolného sdružení obcí Odpady KlaRa 

 

Starosta informoval o založení DSO Odpady KlaRa, jehož členy jsou obce Řevničov, Mšec, 

Kroučová, Lužná, Krupá, Hředle, Nesuchyně, Mutějovice, Křivoklát, Roztoky a Smečno. 

Cílem sdružení je optimalizace odpadového hospodářství. Do DSO si přejí vstoupit obce 

Krušovice a Třtice, ke schválení je návrh dodatku ke stanovám DSO o jejich vstupu. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/4: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje dodatek č. 1 ke stanovám DSO 

(vstup obcí Krušovice a Třtice).“ 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

 

Bod č. 4 – rozpočtová opatření 

 

Starosta předložil zastupitelstvu na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2024 a návrh rozpočtového 

opatření č. 9/2024. Zásadní změnou je přesunutí výdajů, které byly rozpočtovány na školu, do 

rozpočtu příštího roku. Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/5: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje rozpočtové opatření 

č. 9/2024.“. Návrh usnesení č. II/1: Zastupitelstvo obce Řevničov bere na vědomí rozpočtové 

opatření č. 8/2024.“ 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržená usnesení.  

 

 

Bod č. 5 – objednávka projektové dokumentace – chodník – ul. Karlovarská, Palackého, 

Husova 

 

Starosta představil záměr stavby chodníků vč. obnovy veřejného osvětlení a nových míst pro 

přecházení. Jedná se o úseky v ul. Karlovarská, Palackého a Husova. Poptáno bylo 6 firem 

(RAKOPROJEKT, DOPRAVNÍ STAVBY, Projekce dopravní Filip, S-proservis, PK dopravní 

s.r.o., Kprojekt). Nabídku podal jen RAKOPROJEKT. Ostatní neodpověděli, nebo odpověděli, 

že nemají kapacitu (S-proservis, Projekce dopravní Filip). 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/6 „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje objednávku projektové 

dokumentace chodníků a veřejného osvětlení v ul. Husova, Palackého a Karlovarská od 

spol. Rakoprojekt s.r.o., IČ: 04897234, za cenu 388.000 Kč bez DPH.“ 
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Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

 

Bod č. 6 – objednávka projektové dokumentace veřejného osvětlení v lokalitě nádraží 

a v ul. Nová Draha a severní části ul. Zahradní 

 

Starosta představil záměr rekonstrukce VO v lokalitě nádraží a v ul. Nová Draha a severní části 

ul. Zahradní. Poptány byly f. ELEKTROMONTAS, Unservis Hašek a HRDLIČKA spol. s.r.o. 

Nabídku podal pouze ELEKTROMONTAS. 

Pan XXXX se zeptal na možnost přidání lampy VO v místě křižovatky ul. Husova s cestou ke 

sběrnému dvoru. Starosta odpověděl, že toto má být řešeno v rámci chodníku a VO dle 

předchozího projednávaného bodu. 

Nikdo další neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/7 „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje objednávku projektové 

dokumentace veřejného osvětlení v lokalitě nádraží a v ul. Nová Draha a severní části 

ul. Zahradní od spol. ELEKTROMONTAS, a.s., IČ: 25732633, za cenu 272.200 Kč bez 

DPH.“ 

Pro: 9 

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

 

Bod č. 7 – objednávka poštovních známek k výročí 700 let obce 

 

Starosta představil záměr objednání poštovních známek k výročí 700 let obce. Na známky 

prověří starosta možnost čerpání dotace Ministerstva kultury „Kulturní aktivity“. 

Pan Petráček J. navrhl do grafického návrhu zakomponovat znak obce. Pan Staněk navrhl 

použít jinou fotografii domu č.p. 138. Starosta odpověděl, že projedná s grafikem. 

 

Návrh usnesení č. I/8: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje objednávku poštovních 

známek k výročí 700 let obce od České pošty, s.p., za cenu 342.500 Kč vč. DPH za 1.250 

sešitků.“. 

Pro: 9 

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 
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Bod č. 8 – nová pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu obce 

 

Starosta představil návrh pravidel pro poskytování individuálních dotací z rozpočtu obce 

Řevničov. Oproti aktuálně platným pravidlům je zde podrobně vymezeno, na co lze dotace 

čerpat a na co ne, aby byly dotace lépe kontrolovatelné. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/9: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje nová pravidla pro poskytování 

dotací z rozpočtu obce (příloha zápisu).“. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

 

Bod č. 9 – směna pozemků: - části p.č. 3826/1 (předzahrádky v ul. Třebízského a Mánesova) 

za části pozemků v ul. Karlovarská (pro stavbu chodníku), - části p.č. 89/52 a 108/3 (narovnání 

plotu v ul. Zahradní) 

 

Starosta předložil ke schválení 2 záměry směny pozemků: 

a) části p.č. 3826/1 (předzahrádky v ul. Třebízského a Mánesova) za části pozemků 

v ul. Karlovarská (pro stavbu chodníku) 

- podmínkou je zachování vjezdu k RD č. 131. 

b) části p.č. 89/52 a 108/3 (narovnání plotu v ul. Zahradní), s tím, že bude doplacen rozdíl 

v sazbě 1.000 Kč / m2. 

 

Návrh usnesení č. I/10: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje směnu pozemků p.č. 3826/18, 

o výměře 117 m2 (ul. Třebízského) a p.č. 3826/17 o výměře 76 m2 (ul. Mánesova) za pozemky 

p.č. 6114 o výměře 5 m2, p.č. 191/2 o výměře 85 m2 a p.č. 149/2 o výměře 97 m2 (ul. 

Karlovarská).“ 

Pro: 9 

Proti: 0   

Zdržel se hlasování: 0 

Návrh usnesení č. I/11: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje směnu pozemků p.č. 89/58 

o výměře 40 m2 a 108/5 o výměře 10 m2 za pozemek p.č. 45/2 o výměře 3 m2 a doplacení 

rozdílu ve výši 47.000 Kč.“ 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržená usnesení. 
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Bod č. 10 – různé: 

a) smlouva o sdružení finančních prostředků se VSOR 

 

Starosta předložil ke schválení návrh smlouvy se VSOR na financování nového vrtu na vodu. 

Celkem dosavadní náklad stavby jsou na hodnotě 827.254 Kč. Finančním vkladem obce bylo 

zatím poukázáno 370 a 300 tis Kč. Tedy na průzkumný vrt zbývá doplatit 157.254 Kč.  

Realizační projekt na vystrojení a dokončení vrtu počítá s nákladem cca 2,1 mil. Kč s DPH. 

Další vývoj je v realizaci definitivního vrtu, tedy vystrojení vrtu, připojení NN a výstavba 

vodovodního potrubí mezi vrtem a vodojemem. Tyto práce naceňuje RAVOS, cenovou nabídku 

zatím obec neobdržela. Starosta bude urgovat. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/12: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje Smlouvu o sdružení 

finančních prostředků se VSOR na částku 157.254 Kč na povolení a realizaci průzkumného 

vrtu na pitnou vodu.“ 

Pro: 9 

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

b) koupě malotraktoru VEGA 

 

Starosta představil cenovou nabídku na koupi nového malotraktoru VEGA. Zvažovány byly 

i nabídky techniky od značek Kubora a Kiota, ale nakonec byl vybrán malotraktor VEGA, 

neboť se jedná o stejný typ, který už 13 let v obci slouží a zároveň vychází i cenově lépe. Bylo 

poptáno více dodavatelů, ale cenové podmínky mají všichni stejné, jedná se o zastoupení 

jednoho výrobce. Roli při rozhodování tedy hrál termín dodání a vzdálenost servisu. Vyřazen 

a nabídnut k prodeji bude starý traktůrek zn. Holder. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/13: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje koupi malotraktoru VEGA 

26HTD Comfort vč. příslušenství za cenu 685.752,87 Kč bez DPH od spol. AGROMAK ND 

s.r.o., IČ: 49824309.“ 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

c) koupě vozidla Multicar 

 

Starosta představil cenovou nabídku na koupi bazarového vozidla MULTICAR. Při 

porovnávání bazarových cen za toto vozidlo se tato nabídka jeví jako nejlepší. Cena nového 

stroje začíná od 2 mil. Kč výše. Vozidlo má sloužit pro kratší přejezdy místo dosud používaného 

nákladního automobilu IVECO a také k zimní údržbě obce. Postačí řidičský průkaz B. 
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Zvažované alternativy (traktor / IVECO DAILY) nesplňují cenové a technické požadavky. 

Nikdo neměl dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/14: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje koupi vozidla Multicar 

vč. příslušenství za cenu 720.000 Kč bez DPH od spol. AUTOMARKET TRUCKS s.r.o., 

IČ: 29261392.“ 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

d) smlouvy o zřízení věcného břemene s ČEZ 

 

Starosta představil 3 smlouvy se spol. ČEZ Distribuce a navrhl jejich schválení. Nikdo neměl 

dotazy ani připomínky. 

 

Návrh usnesení č. I/15: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje: 

1. Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti, č. IV-12-6032975/VB/04 s ČEZ 

Distribuce, a.s., na p.č. 749/68 v k.ú. Řevničov, 

2. Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby, 

č. IV-12-6036224 s ČEZ Distribuce, a.s., na p.č. 3827/3 a 3904/1 v k.ú. Řevničov, 

3. Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti, č. IV-12-6029218 s ČEZ 

Distribuce, a.s., na p.č. 769/2, 835/30, 835/32, 3826/1, 4224/1, 4224/2, 4224/3 a 5878 

v k.ú. Řevničov. 

Pro: 9 

Proti: 0 

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

e) pověření provedením inventury majetku 

 

Návrh usnesení č. III/1: „Zastupitelstvo obce Řevničov pověřuje finanční výbor zastupitelstva, 

ve složení Ing. Hana Kostková, Ph.D., Kateřina Rzadkovská, Miroslav Charvát, provedením 

inventury majetku obce k 31.12.2024.“ 

Pro: 9 

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo navržené usnesení. 

 

 

Bod č. 10 - Diskuse 

 

Starosta navrhl termín dalšího veřejného zasedání na 11.12.2024. 

V diskusi měl připomínku pan Staněk, aby byly k informování občanů využívány SMS. 
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Závěr 

Po ukončení diskuse vystoupil pan XXXX s několika stížnostmi. Nelíbí se mu probíhající 

oprava rybníka na Tyršově nám., není spokojen s probíhající opravou ul. Štefánikova. 

Nesouhlasí s tím, že obec neusiluje o stavbu ČOV v lokalitě nádraží. Míní, že chodník 

u č.p. 128 je v havarijním stavu a měl by být opraven. 

 

Starosta ukončil v 19:45 hodin XV. veřejné zasedání zastupitelstva obce Řevničov. 

 

 

Přílohy zápisu: Informace o konání zasedání, prezenční listina, dále dle textu zápisu.  

 

 

Zapsal dne 5. 11. 2024 Dominik Petráček 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Jiří Pesl 

 

     Hana Kostková 


